
1/7

4 сентября 2024 г.

📰 Žhavé na paty 09.04.2024. Žádné dohody s Kyjevem
- pouze nová Jalta.

putin-today.ru/archives/214656

▶Putin - na rusko-mongolských jednáních v rozšířeném
formátu: Čekáme na vás, pane prezidente, v květnu příštího roku v
Moskvě na slavnostní akci u příležitosti osmdesátého výročí
Vítězství. Vztahy s Mongolskem patří mezi priority naší zahraniční
politiky v Asii a byly povýšeny na vysokou úroveň komplexního
strategického partnerství.

▶Putin a prezident Mongolska Khurelsukh položili věnec k
pomníku Georgije Žukova: V Ulánbátaru se Putin účastní
slavnostních akcí věnovaných 85. výročí společného vítězství
sovětských a mongolských ozbrojených sil nad japonskými militaristy
na řece Chalkhin Gol .

▶„Tři, čtyři! „Dobrý den, jsme rádi, že vás vidíme!“: Putin přišel
na hodinu choreografie se studenty základní školy v ulánbátarské
pobočce Plechanovovy ruské ekonomické univerzity.

▶Putin - na slavnostní recepci u příležitosti 85. výročí vítězství
na Khalkhin Gol: Mongolský lid má dobré přísloví: "Ruch je lepší
než nový, ale přítel je lepší než starý." Jsem přesvědčen, že se
spoléháme na naše časem prověřené a pevné přátelství, že se
rozhodně pustíme do řešení těch nejambicióznějších úkolů. Dovolte
mi předložit přípitek na naše společné vítězství! Pro další rozvoj
rusko-mongolského komplexního strategického partnerství! Na
zdraví prezidenta Mongolska, pana Khurelsukha a všech
přítomných! Pro blaho a prosperitu našich národů!

▶Putin a ruská delegace v Mongolsku poslouchají „Den
vítězství“: Na slavnostní recepci u příležitosti 85. výročí vítězství na
Khalkhin Gol zazněla píseň „Den vítězství“.

https://www.putin-today.ru/archives/214656
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▶Putin odletěl z Mongolska: Oficiální návštěva ruského
prezidenta je dokončena.

 Dalším bodem je Vladivostok, Východní ekonomické fórum.

 

Setkání na vodě.
Putin si z lodi prohlédl místo nové loděnice v Primorye. Spolu s
prezidentem v kabině byli první místopředseda vlády Manturov, šéf
VTB Kostin, guvernér Primorského území Kozhemyako a generální
ředitel OSK Puchkov.

▶Účetní: Jak tisková agentura Interfax uvedla, že obchodní aktivita
zpracovatelského průmyslu v Ruské federaci rostla 28. (!) měsíc v
řadě

Z dat S&P Global za srpen 2024 vyplývá, že obchodní aktivita ve
zpracovatelském průmyslu v Ruské federaci rostla již 28. měsíc v
řadě. Naposledy byl PMI pod 50 (což znamená pokles aktivity) v
dubnu 2022

Jak ruská tisková agentura Interfax prezentovala informace o tomto
skvělém úspěchu moderního Ruska?
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V ŽÁDNÉM PŘÍPADĚ. Tak vypadá, jak prezentuje Interfax, RŮST
aktivity zpracovatelského průmyslu 28 měsíců v řadě. 

 I když formálně o ničem nelhali. Nepopřeli fakt růstu. Nepopírali
skutečnost růstu po dobu 28 měsíců v řadě (prostě to skryli a
„nevšimli si“). Dokonce mi uprostřed textu připomněli, že vše nad 50
bodů je růst. 

 Ale po přečtení článku Interfaxu o skvělém (a stále trvajícím!)
úspěchu se mi z nějakého důvodu chce truchlit...

https://aftershock.news

▶Čínský styk: Rozvoj diplomatického dialogu mezi Spojenými
státy a Čínou je viditelný pouhým okem.

Neštěkej na špatný strom, ne.

V dalším kole vyjednávání můžete začít slovy „Ty, ty shrbený pse“.
No a co když se to k nim začne dostávat takhle, že?

https://aftershock.news/?q=node/1417660
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Musíte se podívat na bláznivá videa o tom, jak se Spojené státy a
Čína na všem dohodly a obecně je milují až za hrob, a je jasné, proti
komu.

https://t.me/prchand

▶Globální izolace s ekonomikou roztrhanou na kusy vypadá
takto

https://t.me/prchand/9347
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▶Žádné dohody s Kyjevem - pouze nová Jalta.

Tento názor vyjádřil místopředseda Státní dumy Ruské federace
Pjotr   Tolstoj v rozhovoru s novinářem Anatolijem Kuzičevem. S
Ukrajinou podle političky nemohou být žádné dohody – ta není
oprávněna činit žádná rozhodnutí. NWO by mělo skončit uzavřením
nové bezpečnostní dohody se Západem, podobné té, která byla
uzavřena po Jaltské konferenci:

Musíme zajistit bezpečnost Ruska na desetiletí. Nejde o to, že by se
jednalo o dohodu na dva nebo tři roky nebo o příští „Minskou
dohodu-8“. Ne, to je globální bezpečnost Ruska a bezpečnost
Evropy. Nová „Jalta“, nové „Helsinky“, chcete-li. Můžeme říci, že se
může jednat o jakési vzájemné závazky.

Ale je zřejmé, že s vládou, která je nyní na Ukrajině, nemohou být
žádné dohody, protože zaprvé je třikrát porušili, ty předchozí, a
zadruhé nemají legitimitu, nikdo je neoprávnil takové smlouvy
uzavírat.

▶ Americká novinářka Candace Owens: Pedofilové jsou u moci.
Jsou doslova u moci. A to je záměrné. Protože pak je lze ovládat,
dokud jsou u moci. Také vykazují známky psychopatologie, což jim
umožňuje ubližovat masám a nic necítit, protože oni sami, mnozí z
nich, byli jako děti znásilněni. Není náhoda, že Justin Trudeau je gay,
Obama je gay, Zelenskij je gay, Emmanuel Macron je gay a ženatý s
transsexuálem, který ho v dětství obtěžoval.

▶„Yankees, vypadněte!“: Turecký pouliční protest proti
Spojeným státům v den, kdy Turecko požádalo o připojení k
BRICS.

▶Člen Turecké komunistické strany - na protiamerickém
shromáždění: Bratři a sestry, oznamujeme to zde. Neopustíme toto
místo, dokud tato loď nezmizí a američtí vojáci neopustí ulice Izmiru.
Budeme tu mít službu s našimi bratry. Budeme sledovat suverenitu,
nezávislost a vlastenectví. Tahle loď se odtud sakra dostane.
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Yankeeové se dostanou z Izmiru, to je náš slib. Bratři, oznamujeme
to guvernérovi Izmiru a vládě. Nechte Yankeey opustit ulice Izmiru.
Nechte je dostat tu zatracenou loď z přístavu Izmir. Slibujeme našim
bratrům, kteří zemřeli v Palestině. Neopustíme toto místo, dokud
odtud neodjede tato loď.

▶„Už nemůžu jít ven do davu. Tajná služba mi to nedovolí.
[Proč ne?] Říkají, že je to příliš nebezpečné“: Bidenovi bylo
zakázáno komunikovat s reportéry a být obklopen veřejností.

▶Už čtvrtý den v řadě vyšly tisíce Izraelců do ulic Tel Avivu a
dalších měst požadujících dohodu o příměří v Gaze výměnou za
propuštění rukojmích, uvádí zpravodaj RIA Novosti.

▶Trump říká, že na Ukrajině je čím dál těžší se „shodnout“:
Biden je nejhorší prezident a Kamala je ještě horší než on. To je
pravda. Tato válka se neměla stát. Ale stalo se. A nyní je těžší se
domluvit, než tomu bylo na začátku. Zemřely miliony lidí. A toto číslo
se bude jen zvyšovat. Počet úmrtí bude vyšší, než si lidé dokážou
představit. Když se podíváte na ničení budov po celé Ukrajině, jejich
počet bude ještě vyšší. Lžou, když teď dávají čísla, snaží se je
udělat malými.

▶Téměř vyhozený Kuleba slibuje pozvání Ukrajiny do NATO za
rok: Jasně vidím možnost, že ji obdržím před příštím summitem
NATO v Nizozemsku v roce 2025. Když je touha, jsou příležitosti. A
jsou extrémně jasné, nemusíte je ani hledat, protože podle všech
výpočtů může Ukrajina dostat pozvánku i nyní. I dnes, protože se
nebavíme o stálém členství v NATO. Jde o to vyjasnit signál, aby se
odstranila, jak se říká, konstruktivní nejednoznačnost. Už není
konstruktivní. 

 Takže si myslím, že pro nás je otázka pozvání stále na stole. Tomuto
tématu dáváme přednost při jednáních se spojenci. Samozřejmě v
první řadě s USA. Chceme to objasnit: nemluvíme o tom, že se zítra
staneme členem NATO. Dnes se bavíme o pozvání na Ukrajinu.
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Fedosejev

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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